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P R O T O K Ó Ł  Nr XII/15 

 

z obrad dwunastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w dniu 25 

czerwca 2015 r. w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura. Sesja rozpoczęła się o godz.15
30

,  a 

zakończyła o godz.20
30

 . 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Prezentacja struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności Urzędu Miejskiego 

w Cieszynie, jednostek miejskich oraz instytucji kultury – COK „Dom 

Narodowy”, Teatr im. A. Mickiewicza, Książnica Cieszyńska. 

6. Informacja na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz propozycji 

kulturalnych i sportowych dla mieszkańców i turystów. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Burmistrza Miasta Cieszyna z wykonania budżetu Miasta 

Cieszyna za 2014 rok, 

7.2.udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna, 

7.3. zmiany uchwały nr VI/37/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 10 marca 2011 

roku w sprawie ustalenia cen za przewozy osób i bagażu środkami komunikacji 

miejskiej oraz osób uprawnionych do korzystania z ulg w przewozach 

komunikacją miejską, 

7.4.przyjęcia regulaminu porządkowego dla cmentarzy komunalnych w Cieszynie, 

7.5.przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla mieszkańców miasta Cieszyna na lata 

2015 – 2017, 

7.6.zmiany uchwały nr XV/155/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 grudnia 2011 

roku w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za 

parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w tych strefach, 

wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat, 

7.7. zmiany uchwały nr XVII/172/99 Rady Miejskiej w Cieszynie z dnia 25 

listopada 1999 r. w sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe miasta Cieszyna, 

7.8. zmiany uchwały nr X/66/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 2015 r. w 

sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna, 

7.9. określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, realizowanych na 

terenie Gminy Cieszyna, 

7.10. uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody, polegających 

na zabiegach pielęgnacyjnych drzewa – pomnika przyrody, 

7.11. zmiany uchwały nr VII/47/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 lutego 2015 

roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie 

kosztów inwestycji z zakresu ochrony powietrza realizowanych w ramach 
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Programu Ograniczenia niskiej emisji przyjętego przez Radę Miejską Cieszyna 

uchwała nr XLVI/483/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 sierpnia 2014 roku, 

7.12. utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum ogólnokrajowym, 

7.13. planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2015 roku, 

7.14. planu pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2015 roku, 

7.15. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015, 

7.16. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 

2025. 

8. Podjęcie Stanowiska w sprawie budowy drogi łączącej ulicę Katowicką z ulicą 

Motelową. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

10. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

11. Interpelacje, wnioski, i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

12. Oświadczenia i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

x x x 

 

Przebieg obrad 
 

Obrady sesji poprzedziło uroczyste wręczenie listu gratulacyjnego Szkole Organizacji i 

Zarządzania w Cieszynie za reprezentowanie Cieszyna podczas finału konkursu „najlepsze 

Młodzieżowe Miniprzedsiębiorstwo – Produkcik 2015 odbywającego się w siedzibie Giełdy 

Papierów Wartościowych w Warszawie. 

 

Ad 1. 

 

Dwunastą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, Pan 

Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 

 

Ad 2. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił pismo Burmistrza Miasta z dnia 24 czerwca br., w którym 

Burmistrz wnosi o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

1. w sprawie zmiany uchwały Nr XV/155/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 grudnia 

2011 roku w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za 

parkowania pojazdów samochodowych na drogach publicznych w tych strefach, 

wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat, jest to projekt uchwały 

rozszerzający propozycje zawarte w projekcie uchwały przygotowanym w tej sprawie 

przez Klub Radnych Cieszyński Ruch Społeczny, 

2. w sprawie zmiany uchwały nr X/66/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 2015 

r. w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna, ten projekt uchwały 

został wprowadzony do porządku obrad jako pkt 7.8. 

Kolejne pismo Burmistrza Miasta, z dnia 2 czerwca 2015 r., dot. przeniesienia z czerwca na 

listopad 2015 tematu: Przekształcenie oddziałów przedszkolnych w Szkole Podstawowej Nr 6 
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w Zespół Szkolno – Przedszkolny. Przekształcenie wymaga przygotowania szeregu 

dokumentów, przeprowadzenia konsultacji społecznych, a ponadto rodzi skutki finansowe co 

wymaga czasu na właściwe przygotowanie wyżej wymienionych. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji również Zamek Cieszyn 

przedstawi prezentację struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności. 

 

Ad 3. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do protokołu z 

sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 maja  2015 r., tym samym protokół został 

przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.5. 

 

Krzysztof Kasztura – zapowiedział prezentację struktury organizacyjnej oraz zakresu 

działalności Cieszyńskiego Ośrodka Kultury „Dom Narodowy”, Teatru im A. Mickiewicza, 

Książnicy Cieszyńskiej oraz Zamku Cieszyn. 

 

Działalność Cieszyńskiego Ośrodka Kultury „Dom Narodowy” przedstawiła Dyrektor p. 

Cecylia Gasz – Płońska. 

 

Działalność Teatru im. A. Mickiewicza przedstawił Dyrektor p. Andrzej Łyżbicki. 

 

Działalność Książnicy Cieszyńskiej przedstawił Dyrektor p. Krzysztof Szelong. 

 

Działalność Zamku Cieszyn przedstawiła Dyrektor p. Ewa Gołębiowska. 

 

Ad 6. 

 

Krzysztof Kasztura – otworzył dyskusję nad Informacja Burmistrza Miasta na temat letniego 

wypoczynku dzieci i młodzieży oraz propozycji kulturalnych i sportowych dla mieszkańców i 

turystów. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski –zabierając głos w imieniu Komisji Oświaty stwierdził, że Komisja 

zapoznała się szczegółowo z w/w informacja i ma pewne uwagi, które przytoczył. 

Komisja wnioskuje o bezpłatne udostępnianie uczniom cieszyńskich szkół podstawowych 

i gimnazjów, basenu przy Szkole Podstawowej nr 4 w Cieszynie, po dwie godziny dziennie 

(od godz.12.00 do 14.00) przez cały okres letnich wakacji. 

Komisja zwróciła uwagę na kilka kwestii, proponując na  przyszłość pewne rozwiązania: 

-   aby zajęcia rozłożyć na cały okres wakacyjny (poza ostatnimi dwoma tygodniami sierpnia), 

po zakończeniu ich realizacji w jednej szkole, rozpocząć realizację w następnej 

(nie organizować ich równolegle we wszystkich szkołach), 

- dyrekcje szkół, aby wzajemnie powiadamiały się o zajęciach organizowanych 

w poszczególnych szkołach – Komisja przypomina wniosek z marca br., aby zwrócić się do 

dyrekcji placówek oświatowych o lepsze rozpropagowanie organizowanych 
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w mieście imprez takich jak „Zima w Mieście”, czy „Lato w Mieście”, w celu zwiększenia 

ilości uczestników biorących udział w zajęciach sportowych i rekreacyjnych. Komisja z 

ubolewaniem stwierdziła, że Szkoła Podstawowa nr 7 podczas letnich wakacji nie organizuje 

zajęć, pomimo, iż w szkole nie są w tym okresie planowane prace remontowe. Komisja 

zwróciła również uwagę, że w Gimnazjum nr 1, na dwa miesiące wakacji przewiduje się 

zaledwie jednodniowe warsztaty zainteresowań. 

Komisja zwraca się również z pytaniem, czy obiekty sportowe przy placówkach oświatowych 

(Orliki) oraz boiska wielofunkcyjne, w czasie letnich wakacji będą ogólnodostępne. 

Komisja zwraca się z pytaniem, czy istnieje możliwość udostępnienia toru mieszkańcom i 

turystom jako atrakcję turystyczną do odpłatnej jazdy na rowerach, motorach, quadach  oraz 

czy byłaby szansa na zorganizowanie w czasie letnich wakacji amatorskich zawodów na torze 

motokrosowym w jeździe na w/w sprzętach. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odniósł się do kwestii dostępności toru motokrosowego 

informując, że CKM jest otwarty na propozycje zgłoszone przez Komisję. Natomiast 

rzeczywiście jest tak, że Klub nie pełni tam stałego dyżuru ze względu na trudności 

personalne. 

 

Łukasz Bielski – zabierając głos odniósł się do ulotki „Akcja Lato w mieście” przygotowanej 

przez MOSiR i wskazał, że regulamin tej akcji zawiera pewne sprzeczności bo np. w 

proponowanych imprezach mogą uczestniczyć uczniowie szkół podstawowych i gimnazjów 

ale już nie liceów, natomiast za szkody materialne odpowiadają rodzice/opiekunowie w 

przypadku osoby niepełnoletniej. Zgodnie z w/w regulaminem w proponowanych zajęciach 

nie mogą uczestniczyć osoby spoza Cieszyna np. wnukowie, którzy przyjechali na wakacje do 

dziadków. Brakuje informacji, czy zajęcia są bezpłatne, czy płatne. Kończąc poprosił, aby dać 

taką możliwość i zmienić zapis dot. uczestniczenia dzieci spoza Cieszyna w proponowanych 

zajęciach. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zgłosiła uwagę, że w czasie wakacji nie zaplanowano żadnych zajęć 

dla dzieci i młodzieży na boisku w Marklowicach. 

 

Czesław Banot – stwierdził, iż negatywnie ocenia zaproponowaną przez MOSiR ofertę, w 

które brakuje np. działań prorodzinnych. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że w/w ulotka nie zawiera pełnej oferty 

wakacyjnej przygotowanej przez Miasto. Ponadto rozpozna sprawę udziału w zajęciach osób 

spoza Cieszyna oraz animacji na boisku w Marklowicach. 

 

Wiesław Kluz – zapytał, czy nie można by połączyć oferty wakacyjnej Cieszyna i Czeskiego 

Cieszyna i ją rozpowszechnić. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – dodał, że w Cieszynie tygodniowa oferta dla dzieci i 

młodzieży to 1000 godzin i z pewnością nie wszystko zmieściłoby się na ulotkach. 

 

Czesław Banot – zwrócił uwagę, że za mało jest informacji na ten temat, wręcz jej brakuje. 

Nie ma tez nigdzie informacji na temat darmowych godzin dla dzieci z ubogich rodzin np. na 

basenie kąpielowym. 

 

Marek Szczypka – poruszył kwestię wydłużenia godzin otwarcia obiektów sportowych 

posiadających oświetlenie, takich jak boiska. 
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Ad 7.1. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta Cieszyna z wykonania 

budżetu Miasta Cieszyna za 2014 rok. 

Poprosił komisje o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Herok – poinformował, że sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie Burmistrza 

Miasta z wykonania budżetu za 2014 rok były przedmiotem analizy Komisji Rewizyjnej i 

Komisja nie wniosła do nich uwag. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów po analizie materiałów 

opowiedziała się za przyjęciem sprawozdania. 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej opowiedziała się 

za przyjęciem sprawozdania. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty opowiedziała się za podjęciem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Burmistrza Miasta Cieszyna z wykonania budżetu Miasta Cieszyna za 2014 

rok Rada podjęła jednogłośnie za, w obecności 20 radnych. 

 

Ad 7.2. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Cieszyna. 

 

Krzysztof Herok – przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej, w którym Komisja wnosi do 

Rady o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna. 

Następnie odczytał pozytywną opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej wydaną uchwałą I 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił o opinie komisje Rady. 

 

Wszystkie Komisje Rady opowiedziały się za udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Cieszyna za rok 2014. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Cieszyna za 2014 rok Rada 

podjęła jednogłośnie za, w obecności 20 radnych. 

 

Ad 7.3. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/37/11 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 10 marca 2011 roku w sprawie ustalenia cen za przewozy 

osób i bagażu środkami komunikacji miejskiej oraz osób uprawnionych do korzystania z ulg 

w przewozach komunikacją miejską. 

Poprosił komisje o opinie do tego projektu. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr VI/37/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 10 marca 

2011 roku w sprawie ustalenia cen za przewozy osób i bagażu środkami komunikacji 

miejskiej oraz osób uprawnionych do korzystania z ulg w przewozach komunikacją miejską 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.4. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

porządkowego dla cmentarzy komunalnych w Cieszynie. 

Poprosił Komisje o opinie do tego projektu. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej spotkała się z 

przedstawicielami ZGK Spółka z o.o., na spotkaniu tym pracowano nad zmianami 

regulaminu, które zostały zawarte w przedłożonym Radzie projekcie. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 
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Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Janina Cichomska – zabierając głos stwierdziła, że w jej ocenie projekt uchwały nie jest 

wolny od błędów i to błędów prawnych. Jako przykład podała zapis § 2 ust. 1 pkt 3e 

nakazujący każdorazowo uzyskiwać zgodę administratora na umieszczanie ogłoszeń i reklam 

chociaż kwestia ta została uregulowana w art. 63a kodeksu wykroczeń. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu porządkowego dla cmentarzy komunalnych w 

Cieszynie Rada podjęła 17 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw. 

 

Ad 7.5 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki 

zdrowotnej dla mieszkańców Cieszyna na lata 2015 – 2017. 

Poinformował, że do omawianego projektu uchwały Burmistrz Miasta pismem OR-

I.0004.8.2015 z dnia 23 czerwca 2015 roku wniósł autopoprawkę. Autopoprawka stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Bogdan Ścibut – zabierając głos stwierdził, iż przedłożony projekt 

uchwały jest wynikiem współpracy z Komisją Zdrowia Rady Miejskiej, ale również starano 

się go dopasować do możliwości finansowych Miasta. 

 

Marek Szczypka – odpowiedział, że Komisja Zdrowia liczy, iż po otrzymaniu stosownych 

opinii do Programu włączone zostaną badania stomatologicznego dla 5-ciolatków w 

przedszkolach jako program edukacyjny oraz tzw.„Białe miasteczko” w ramach edukacji 

prozdrowotnej dla mieszkańców Cieszyna. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Bogdan Ścibut – odpowiedział, że tak właśnie będzie. 

 

Krzysztof Kasztura -  poprosił komisje o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej zapoznała się z 

projektem uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 
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Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zdrowotnej dla mieszkańców Cieszyna 

na lata 2015 – 2017 Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.6. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/155/11 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie ustalenia stref płatnego 

parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w tych strefach, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat. 

Poinformował, że przedłożony przez Burmistrza Miasta projekt uchwały obejmuje strefą 

płatnego parkowania obszar większy, niż zaproponowany w projekcie uchwały Klubu 

Radnych CRS.  

Następnie poprosił komisje o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – podda pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XV/155/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 

grudnia 2011 roku w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za 

parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w tych strefach, wysokości 

opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.7. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/172/99 

Rady Miejskiej w Cieszynie z dnia 25 listopada 1999 r. w sprawie uchwalenia założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe miasta Cieszyna. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Bogdan Ścibut – poinformował, że w tabeli 36 na stronie 39 jest 

niespójność z załącznikiem dot. benzoalfapirenu, którego wartość jest podana jako 15 kg na 

rok a powinna być 14, ta poprawka w załączniku już została naniesiona. W tabeli 37 na 
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stronie 40 uwspólnione zostały pojęcia z planem gospodarki niskoemisyjnej dot. zużycia 

paliwa na produkcję energii cieplnej. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił komisje o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – podda pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XVII/172/99 Rady Miejskiej w Cieszynie z dnia 25 

listopada 1999 r. w sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe miasta Cieszyna Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.8. 

 

Krzysztof Kasztura - zmiany uchwały nr X/66/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 

2015 r. w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna. 

Poprosił Komisje o opinie do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr X/66/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 

2015 r. w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna Rada podjęła 

jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.9. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i 

gospodarki wodnej, realizowanych na terenie Gminy Cieszyna. 

Do tego projektu uchwały Burmistrz Miasta złożył autopoprawkę dot. wejścia w życie 

uchwały tj. uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Śląskiego i obowiązuje do dnia 31 grudnia 2020 r. 

Następnie poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, realizowanych na terenie 

Gminy Cieszyna Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.10. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody, polegających na zabiegach pielęgnacyjnych 

drzewa – pomnika przyrody. 

Poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody, 

polegających na zabiegach pielęgnacyjnych drzewa – pomnika przyrody Rada podjęła 

jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.11. 

 

Krzysztof Kasztura - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/47/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 lutego 2015 roku w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony powietrza 

realizowanych w ramach Programu Ograniczenia niskiej emisji przyjętego przez Radę 

Miejską Cieszyna uchwała nr XLVI/483/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 sierpnia 2014 

roku. Poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr VII/47/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 

26 lutego 2015 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na 

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony powietrza realizowanych w ramach 

Programu Ograniczenia niskiej emisji przyjętego przez Radę Miejską Cieszyna uchwała nr 

XLVI/483/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 sierpnia 2014 roku Rada podjęła 

jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.12. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w referendum ogólnokrajowym. 
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Wszystkie Komisje Rady przyjęły do wiadomości projekt uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum 

ogólnokrajowym Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.13. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  

projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji rewizyjnej na II półrocze 2015 roku. 

 

Krzysztof Herok – omówił tematy kontroli zaproponowane przez Komisję Rewizyjną: 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił komisje o opinie do tego projektu uchwały. 

 

Komisje Rady nie wniosły uwag do propozycji tematów kontroli zaplanowanych przez 

Komisję Rewizyjną. 

 

Czesław Banot – zaproponował rozszerzenie kontroli dot. rozliczania grantów 

przyznawanych przez MOSiR o „inne środki przyznawane przez MOSiR. 

 

Bartosz Tyrna – zaproponował, aby zapis brzmiał „oraz innych środków celowych będących 

w dyspozycji tej jednostki”. 

 

Krzysztof Herok – w imieniu Komisji Rewizyjnej zgłosił autopoprawkę do planu pracy 

Komisji zaproponowaną przez radnego Bartosza Tyrnę. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2015 roku Rada podjęła 

jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.14. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na 

II półrocze 2015 roku. 

 

Remigiusz Jankowski – przypomniał, że Klub Radnych CRS wnioskował o podjęcie w 

sierpniu uchwały w sprawie nagród za wysokie wyniki sportowe. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zaproponował, aby w/w uchwałę Rada podjęła we 

wrześniu, ponieważ uchwała ta skutkować będzie dopiero od 1 stycznia 2016 roku.  

 

Krzysztof Kasztura – poinformował, iż zgodnie ze Statutem Miasta wniesiony projekt 

uchwały nie może czekać dłużej niż 3 miesiące na umieszczenie go w porządku obrad sesji. 

Następnie zaproponował 5 minut przerwy, aby Klub Radnych mógł się odnieść do propozycji 

Burmistrza Miasta. 
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Po przerwie 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Klub Radnych CRS przystał na propozycję 

Burmistrza Miasta umieszczenia w/w projektu uchwały w planie pracy na wrzesień 2015 r. 

 

Janina Cichomska – przypomniała, iż w związku z toczącą się procedurą wyborów ławników 

do sądów powszechnych Rada musi jeszcze podjąć uchwały w sprawie zasięgnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji  informacji o kandydatach na ławników oraz wyboru 

ławników. 

 

Remigiusz Jankowski – ponownie zabierając głos przypomniał, że Klub Radnych CRS 

wnioskował jeszcze o zmianę uchwały w sprawie Nagrody Miasta za osiągnięcia w dziedzinie 

kultury i sztuki. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, iż zgodnie z odpowiedzią na wniosek 

Klubu zaproponuje w/w projekt uchwały we wrześniu br. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z wprowadzonymi przez 

radnych poprawkami. 

 

Uchwałę w sprawie plany pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2015 roku Rada podjęła 

jednogłośnie 22 głosami za. 

 

Ad 7.15 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 

2015 rok. 

 

Skarbnik Miasta Alicja Dąbrowska – przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

Rozstrzygnięte zostało postępowanie dot. wyłonienie wykonawcy zadania „Wykonanie 

izolacji przeciwwilgociowej pionowej i poziomej ścian piwnic wraz z drenażem budynku 

przy pl. Wolności 7a w Cieszynie - Szkoła Podstawowa nr 4”. Na sfinansowanie powyższego 

zamówienia zaplanowano środki w wysokości 220.000,00 zł, natomiast najkorzystniejsza 

oferta jest większa o 134.821,85 zł. W związku z powyższym proponuje się zwiększyć 

wydatki  budżetu Miasta w dziale 801 ”Oświata i wychowanie” rozdziale 80101 „Szkoły 

podstawowe” o kwotę 135.000,00 zł., która umożliwi realizację powyższego zadania 

inwestycyjnego. 

W związku z podjęciem uchwały w sprawie ustanowienia strefy płatnego parkowania na ul. 

Hajduka w Cieszynie konieczny jest zakup parkomatu dla Miejskiego Zarządu Dróg. 

Proponuje się więc 20.000,00 zł przenieść  z wydatków bieżących tej jednostki – w ramach 

działu 600 „Transport i łączność” rozdziału 60016 „Drogi publiczne gminne”. 

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, a pozostałe Komisje nie 

wniosły uwag do zaproponowanych poprawek. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt II uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2015 rok Rada podjęła jednogłośnie, 

20 głosami za. 
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Ad 7.16. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2020. 

 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, a pozostałe Komisje nie 

wniosły uwag do zaproponowanych poprawek. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt II uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 

– 2020 Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 8. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt stanowiska Rady w sprawie budowy drogi łączącej 

ulicę Katowicką z ulicą Motelową. 

 

Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt stanowiska pod głosowanie. 

 

Stanowisko w sprawie budowy drogi łączącej ulicę Katowicką z ulicą Motelową Rada podjęła 

jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 9. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie 

od 20 maja do 15 czerwca 2015 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Rada nie podjęła dyskusji nad Sprawozdaniem. 

 

Ad 10. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Cz. Banot, Ł. Bielski, J. 

Cichomska, K. Kasztura, I. Kwaśny, St. Pońc, G. Staszkiewicz, M. Szczypa, B. Tyrna, K. 

Pszczółka oraz A. Surzycki. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 11. 

 

Janina Cichomska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

Wnioski złożyły Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Klub Radnych Cieszyński Ruch 

Społeczny i Klub Radnych Cieszyńska Inicjatywa Samorządowa.  
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Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 12. 

 

Krzysztof Kasztura - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć oświadczenie. 

 

Oświadczeń nie złożono. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady: 

 

1. Stowarzyszenie Krajowa Rada Sędziów Społecznych zwraca się z uprzejmą prośbą o 

odczytanie na sesji Rady przesłania w sprawie naboru kandydatów na ławników. 

2. W dniu 30 czerwca br. odbędzie się VIII sesja Rady Powiatu Cieszyńskiego. Porządek 

obrad sesji wszyscy radni otrzymali pocztą elektroniczną. 

3. Prezydent Rudy Śląskiej przesłał do wiadomości uchwałę w sprawie poparcia starań 

Światowego kongresu Kresowian o nadanie nazwy Międzynarodowemu Portowi 

Lotniczemu w Katowicach imienia Wojciecha Kilara. 

4. Rada Gminy Milówka przesłała do wiadomości uchwałę w sprawie poparcia działań  

mających na celu zahamowanie wypływu środków finansowych wypracowanych w 

regionie do budżetu centralnego oraz zwiększenie dochodów jednostek samorządu 

terytorialnego. 

5. Burmistrz Miasta przesłał do wiadomości Rady informację na temat stanu realizacji 

projektu „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji cieszyńskiej”. 

6. Burmistrz Miasta w piśmie SM.0753.07-3c.923.2015 z dnia 8 czerwca 2015 r. 

kierowanym do p. Jerzego Bednarczyka podtrzymał swoje stanowisko w którym 

uznaje za niecelowe wycofanie strażnika miejskiego, nadzorującego przejście dla 

pieszych na drodze gminnej w pobliżu wejścia bocznego do Gimnazjum Nr 2. 

7. Burmistrz Miasta zwraca się do Rady Miejskiej o wskazanie przez radę 3 radnych, 

którzy wejdą w skład Zespołu ds. Budżetu obywatelskiego. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował podjęcie stanowiska w tej sprawie. Poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do Zespołu. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnej Grażynę Pawlitę, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Remigiusz Jankowski – zgłosił kandydaturę radnej Gabrieli Staszkiewicz, która wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Czesława Banota, który wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – kolejno poddał pod głosowanie wszystkie zgłoszone kandydatury. 

 

Rada jednogłośnie, 17 głosami za, przyjęła kandydatury radnych Gr. Pawlity, G. Staszkiewicz 

i Cz. Banota. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt stanowiska. 
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Stanowisko w sprawie wyznaczenia radnych do prac w Zespole ds. Budżetu obywatelskiego 

Rada podjęła jednogłośnie, 17 głosami za, w obecności 17 radnych. 

 

Krzysztof Kasztura – omówił kolejne sprawy skierowane do rady Miejskiej. 

 

8. Do Rady Miejskiej wpłynęło zażalenie p. Kazimierza Bogacza na decyzję Burmistrza 

Miasta w kwestii `wnoszenia opłat za wywóz odpadów komunalnych. Zażalenie to 

wnioskiem Komisji Rewizyjnej i na podstawie opinii prawnej zostało skierowane do 

Burmistrza Miasta w celu nadania mu właściwego biegu oraz rozważenia załatwienia 

sprawy zgodnie z oczekiwaniami p. K. Bogacza. 

9. Pan J. Swakoń pismem z dnia 29 maja 2015 r., odnosi się do nie podjęcia przez Radę 

Miejską uchwały w sprawie mandatu radnego B. Tyrny. Pismo to zostało skierowane 

go radcy prawnego o opinię. Opinia prawna mówi, że należy stwierdzić, iż mimo 

wymienienia w nagłówku Rady Miejskiej Cieszyna treść pisma wskazuje, że 

wysuwane wnioski oraz treści w nim zawarte kierowane są raczej do innych organów. 

Rada podejmując uchwałę w sprawie wniosku p. J. Swakonia wyczerpała swoje 

możliwości w tym zakresie. 

10. Pan Eugeniusz Raabe przesłał do wiadomości Rady Miejskiej pismo kierowane do 

Burmistrza Miasta w sprawie dyskomfortu podróżowania pomiędzy Cieszynem a 

Katowicami.  

11. Kolejne pismo p. Eugeniusz Raabe kieruje do Rady Miejskiej. Podnosi w nim sprawę 

nagminnego używania przez czeskie media określenia obozy zagłady w Oświęcimiu 

zamiast w Auschwitz. Do pisma dołączył 5 wycinków z prasy czeskiej na 

potwierdzenie tego faktu. W ocenie p. Raabego powtarzanie się tych przypadków daje 

podstawę do wystąpienia do odpowiednich władz czeskich i wskazanie na oburzające 

zachowanie się czeskich mediów. 

12. Dziekan Wydziału Artystycznego U. Śl. zaprasza radnych na Finał Letniej Akademii 

Gier, które odbędzie się 27 czerwca br. o godz. 16,00 w Teatrze Adama Mickiewicza 

w Cieszynie. Wszyscy radni to zaproszenie otrzymali pocztą elektroniczną. 

 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował, aby Rada podjęła w tej kwestii stanowisko, w którym 

zwraca się do Ministerstwa Spraw Zagranicznych Polski o wystąpienie do władz Republiki 

Czeskiej ze stosownym apelem przeciwko ignorowaniu faktów historycznych dot. obozu 

zagłady w Auschwitz w czeskich mediach. 

Poddał pod głosowanie projekt stanowiska. 

 

Stanowisko w sprawie wystąpienia do Ministerstwa Spraw Zagranicznych w związku z 

pismem p. Eugeniusz Raabe dot. obozu zagłady w Auschwitz  Rada podjęła jednogłośnie, 17 

głosami za, w obecności 17 radnych. 

 

Krzysztof Kasztura – następnie poprosił o zgłoszenie kto z radnych nie jest zainteresowany 

otrzymywaniem „Wiadomości Ratuszowych” – do półek w Biurze Rady. 

 

Rezygnację zgłosili radni: Czesław Banot, Krzysztof Herok, Irena Kwaśny, Bartosz Tyrna, 

Łukasz Bielski i Marek Szczypka. 

 

Czesław Banot – zabierając głos zwrócił uwagę na brak informacji w informatorach Urzędu 

Miejskiego o mającym się odbyć meczu piłki nożnej pomiędzy Cieszynem a Czeskim 

Cieszynem w ramach Święta Trzech Braci.  
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Łukasz Bielski – dodał, że był to mecz o Puchar Burmistrza Miasta Cieszyna. W pierwszej 

informacji o meczu podano złą datę spotkania, niestety później jej nie zweryfikowano w 

systemie sms. 

 

Krzysztof Herok – zaapelował do radnych o zaangażowanie się w prace nad budżetem 

obywatelskim, we własnych środowiskach. 

 

Ad 13 

 

Przewodniczący Rady, p. Krzysztof Kasztura, zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Monika Praski        Krzysztof Kasztura 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


